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1.   	Diskutere hvilke aktiviteter vi nå har mulighet for å åpne opp igjen, og under hvilke forutsetninger (bl.a. ivaretakelse av smittevernhensyn og at vi har tilgjengelige lokaler). Info til grenleder og medlemmene om dette, samt evt. Opptrappingsplan.
Konklusjon:
Dykking, golf, bordtennis, orientering mv. kan sikkert starte nå. 
Grenlederne får ansvaret for åpning, følger FHI sine anbefalinger.
Michael forfatter et skriv og legger det på okbil.no

2.   	Det var snakk om oppstart av golfgruppe i høst (med oppstart fra våren av). Jeg har ikke hørt noe mer om dette. Skal jeg undersøke? Det er jo en aktivitet det er mulighet for å holde på med nå.
Konklusjon: Wenche tar kontakt for å høre om det er aktuelt. Ber om fremstøt på Workplace.

3.   	Skal den manglende aktiviteten i våres få noen betydning for størrelsen på egenandelene for de faste aktivitetene? (Disse er vel foreløpig ikke innbetalt?)
Konklusjon: Egenandelen reduseres fra 500 til 300. De som kommer til i høsten betaler 250,-

4.   	Årsmøtet må avholdes innen utgangen av juni (eller innen en bestemt dato i juni). (Jeg husker ikke helt, skal sjekke opp før møtet).
a.   	Vi må ta stilling til om vi skal innkalle til et tradisjonelt årsmøte eller avholde det digitalt og diskutere detaljene nærmere
Konklusjon: Vi går for vanlig årsmøte i juni. Torsdag 11. Juni kl. 
· Innkalling sendes ut i rettmessig tid.
· 
Note. Vi har etterfølgende per mail blitt enige om å utsette årsmøtet til høsten.
5.   	Planlegging av sommerarrangementet:
a.   	Undersøke mulighet for å få leid Folden i perioden 15.-30 august?
Konklusjon: Planlegge sommerarrangementet. Leie MS Folden siste halvdel av august? Vi prøver å booke, og er åpen for eventuelle revurderinger.
6.   	Fjellturen:
a.   	Kan det tenkes at Corona-situasjonen får noen betydning for dette arrangementet?
                                                               i.  	Mulighet for å sitte 50 stk. på en buss?
                                                             ii.  	Mulighet for å overnatte på samme rom med ukjente?
                                                           iii.  	Evt. reserveplan eller bare se det an? Evt. ta forbehold om at det kan bli endringer i invitasjonen?
Konklusjon:
Fjellturen. Vi har bestillt Spiterstulen 4. - 6 september. Vi planlegger for vanlig tur, men ser an når vi nærmer oss.

7.   	Håndballgruppen
a.   	Nåværende grenleder har varslet at hun gir seg til sommeren. Usikkert om det er tilstrekkelig mange spillere til at vi kan fortsette å ha et håndball-lag fra høsten av. Hvordan  gjør vi det:
                                                               i.  	Forsøke å rekruttere nye spillere og ny grenleder på Facebook allerede nå
Konklusjon: Håndballgruppen. Grenleder gir seg, mulig en av de andre på laget er interessert i å ta over, ellers tar styret litt tak. Vi trenger flere folk på håndballaget.

8.   	Status for innbetaling av kontingenten for 2020
a.   	Sette i gang med nærmere oppfølging og purring og vasking mot SATS-lister når aktiviteten går som normalt, dvs. fra august av?
Konklusjon: Status innbetaling kontingent. Vi venter med å purre til aktivitetene går som normalt.
9.   	Sette dato for nytt styremøte
Torsdag 4. juni kl 15.30
10.   Eventuelt?
Kikutstua bestilt 13. - 15. februar 2020.
